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ÅRSMØTE GRUA UTVIKLINGSFORUM 

Sted: Filadelfi a på Grua. 
Tid: Mandag 28. mars 2022 kl. 19:00

DAGSORDEN 

Sak 1: Åpning og velkommen

Sak 2: Valg av 
- Møteleder 

 - Opptak av navnefortegnelse, evnt. stedfortredere m/fullmakt
 - Valg av referent og to personer til å undertegne protokollen

Sak 3: Godkjenning av innkalling og saksliste

Sak 4: Styrets årsberetning 2021

Sak 5: Godkjenning av årsregnskap 2021

Sak 6: Budsjett og arbeidsplan for 2022

Sak 7: Innkomne forslag

Sak 8: Valg av nytt styre
 Forslag til nytt styre:
 Leder Svein Erik Godli 1 år (2023) Gjenvalg
 Nestleder:  Tore Lynnebakken 1 år (2023) Ikke på valg 
 Styremedlem (sekretær):  Katrin Mende 2 år (2024) NY

Styremedlem:  Egil Waaia 2 år (2023) Ikke på valg
 Styremedlem:  Christine Bjerke  2 år (2023) Ikke på valg
 Styremedlem:  Solveig Jenssen 2 år (2023) Ikke på valg
 Styremedlem:  Torunn Bjerke  2 år (2024) Gjenvalg
 Styremedlem:  Håkon Kristiansen 2 år (2024) Gjenvalg 
 Varamedlem:  Pål Arne Goddokken      2 år (2024) Gjenvalg 
 Varamedlem: Inger Berge  2 år (2024) Gjenvalg 

 Revisor : Håkon Rødningsby  1 år (2023) Gjenvalg
 Kasserer:  Sigurður Helgi Jónsson  2 år (2023) Ikke på valg

Forslag til valgkomitè neste år: Svein Erik Godli og 2 fra salen.

STYRETS ÅRSBERETNING 2021 
Nok et år er passert, 2021 er tilbakelagt. Dette året har også vært preget av koronapandemien, 
med restriksjoner og nedstengning av samfunnet i perioder. 

Tross mange hindringer, så har vi gjennomført 9 
styremøter i 2021. De fl este av møtene ble holdt 
på Teams via nett. Årsmøtet for 2020 ble avholdt 
på Filadelfi a juni 2021, på grunn av pandemien. 

Arbeidsgruppene har vært i aktivitet så langt det 
har latt seg gjøre. Se egne rapporter fra grup-
pene i årsmeldingen. 

Grua Utviklingsforum (GU) har jobbet med fl ere 
saker på tvers av gruppene. 

Torunn Bjerke har jobbet mye med saken om 
nedleggelsen av fysioterapi tilbudet på Grua. 
Begge terapeutene er ute av lokalene, Lars 
Rønningen sluttet og Kjell Ivar Skjemstad er 
pensjonist. Kommunen ville ikke opprettholde 
tilbudet på Grua. Det ble satt i gang en under-
skriftkampanje med underskrifter, som ble levert 
ordfører og varaordfører på rådhuset. Torunn og 
Svein deltok i overleveringsmøtet, og fi kk 
anledning til å presentere saken sett fra grua-
væringenes side. Tross iherdig jobbing, ble 
utfallet negativt for vår del. 

Hele styret i GU har vært involvert saken fra 
kommunen om «Strategiplan for eiendom og 
infrastruktur 2020-2040». Det har vært stor 
meningsutveksling med kommunen med brev 
og kart-illustrasjoner. 

Kommunerepresentant Eivind Fjellhammer ble 
invitert til et styremøte for å gi forklaring om
lover og regler, og hva vi hadde å forholde oss til. 
Vi fi kk også inntrykk at det kunne brukes skjønn 
og, ikke minst kommunal velvilje i disse sakene. 
Randsonen og radiusen på 900 meter var vi 
sterkt uenige i, da den vil være til hinder for 
utbygging og utvikling av Grua som tettsted. 

Vi sendte et spesifi sert kart over Grua, som vi ba 
kommunen å ta hensyn til. Resultat av dette var 
at kommunen gikk inn for en konsekvensutred-
ning av utbyggingsområder. Vi kom med mange 
detaljer og utspill om hvordan Grua skal kunne 
utvikle seg, og se ut i fremtiden. Randsonen 
setter begrensinger på utvikling av Grua, dette 
er en sak som vi må jobbe videre med for å få 
endret. Vårt mål er at Grua skal utvikles på en 
god måte til beste for våre innbyggere. 

I år ble det også solgt Gruakalender. Stor takk 
til Christine og Torunn for innhenting av bilde-
materiale, tekstsetting, salg av reklame fra 
sponsorer og produksjon. Takk til de som var ute 
og solgte kalendere fra dør til dør i vinterkulda. 

GU sådde i sin tid spiren for noe som enhver 
Gruaværing ser hver eneste dag, Grua Torg. 
Innfl ytting ble klar 26. august, med markering 
av ferdigstillelsen. Alle leilighetsbeboere er nå 
på plass. Gledelig er at neste byggetrinn, 
c-bygget, ble godkjent 21.desember 2021 av 
kommunen. Innfl ytting er beregnet januar 2023. 

Vi jobber for å skape felles arenaer for møte-
plasser og trygge omgivelser for innbyggere og 
besøkende på Grua. Vi jobber med å påvirke - 
infrastruktur, kultur, næringsliv, boligetablerere 
og kommunen til positiv utvikling på Grua. 

GU har i dag 138 medlemmer. Vi må ha som mål 
å verve fl ere i året som kommer, for å kunne nå 
lettere ut med informasjon til innbyggerne. 

Økonomi er egen post på årsmøtet. 

Takk til alle for stor innsats i året 2021. 

For styret i GU, 
Svein Erik Godli, leder.

Styret 2021: 
Svein Erik Godli (leder)
Tore Lynnebakken (nestleder)
Torunn Bjerke (sekretær)
Christine Bjerke Brustad 
Egil Waaia 
Håkon Kristiansen 
Solveig Irene Jensen 
Helene Enger

Varamedlemmer: 
Pål Arne Goddokken og 
Inger Berge 

Grua Utviklingsforum er 
medlemmer av følgende 
lag og foreninger:
GU skal være være medlem 
i Grua UIL, Bergverksmuseets 
venner og Grua Utekino. 
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Regnskap 2021 / Budsjettforslag 2022

Konto Inngående Balanse Bevegelse Utgående balanse
1510 Kundefordringer 1 725,00 975,00 2 700,00
1920 SB1: 2280.42.91907 135 532,60 32 685,66 168 218,26

Sum Eiendeler: 137 257,60 33 660,66 170 918,26

Konto Inngående Balanse Bevegelse Utgående balanse
2400 Leverandørgjeld 3 225,00 -3 225,00 0,00
2960 Påløpt kostnad/Forskudd innt. 450,00 19 050,00 19 500,00

Sum Gjeld: 3 675,00 15 825,00 19 500,00

Konto Inngående Balanse Bevegelse Utgående balanse
2050 Annen egenkapital 133 582,60 0,00 133 582,60
Overskudd 0,00 17 835,66 17 835,66

Sum Egenkapital: 133 582,60 17 835,66 151 418,26

Konto Bevegelse Budsjett 2021 Budsjett 2022
3000 Annonseinntekter 21 600,00 25 000,00 25 000,00
3200 Medlemskontingent 19 300,00 20 000,00 20 000,00
3410 Tilskudd 10 000,00 90 000,00 90 000,00
3800 Ekstra støtte, medlemmer 250,00 1 000,00 1 000,00
3900 Sponsorinntekter 0,00 5 000,00 5 000,00
3960 Andre inntekter 28 097,37
8040 Renteinntekter 0,00 50,00

Sum Inntekter: 79 247,37 141 050,00 141 000,00

Konto Bevegelse Budsjett 2021 Budsjett 2022
6010 Lyd/bilde 0,00 10 000,00 10 000,00
6020 Utearealer -13 963,63 6 000,00 6 000,00
6060 Arrangement 0,00 30 000,00 30 000,00
6100 Kontingent organisasjon -100,00 500,00 500,00
6800 Kontorrekvisita -1 926,00
6810 IT kostnader -3 701,75 4 000,00 4 000,00
6820 Trykksaker -21 525,00 17 000,00 17 000,00
7170 Utlegg etter regning 0,00 7 500,00 7 500,00
7610 Styre og årsmøtekostnader -199,00
7770 Bank- og kortgebyr -756,70 300,00 300,00
7779 Gebyr betalingsformidling -38,63 200,00 500,00
7790 Andre kostnader -17 101,00 3 500,00 3 500,00
7830 Tap på fordringer -2 100,00 3 000,00 3 000,00

Sum Kostnader: -61 411,71 82 000,00 82 300,00

Bevegelse Budsjett 2021 Budsjett 2022
Årsresultat 17 835,66 59 050,00 58 700,00

Eiendeler

Gjeld

Egenkapital

Inntekter

Kostnader
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ARBEIDSGRUPPENE I GU 2021

NÆRING OG BOLIG // GRUPPELEDER: TORE LYNNEBAKKEN 

Gruppa har gjennom året arbeidet opp mot kommunen og har hatt flere konstruktive møter med ledelsen i 
kommunen for å formidle viktigheten av å spille på lag og snakke sammen. Dette for å få en god og ønsket 
utvikling i lokalsamfunnet og da spesielt utviklingen på Grua vedr. næring og bolig. 

Det har vært dialog med de fleste som har prosjekter på gang på Grua for å få innblikk i hva som foregår 
og
hva som fungere bra og dårlig. Dette også for å høre om det er noe vi kan bidra med.

Året 2021 har vært et godt år for boligutviklingen på Grua.

Ferdigstillelsen av Grua Torg med 36 leiligheter har bidratt til at mange eneboliger kom ut for salg. Prisnivå 
for eneboliger har hatt en meget god økning de siste årene og i særdeleshet 2021. Grua Torg trinn 1 og 2 
ble ferdigstilt og overlevert de nye eierne i august. Trinn tre med 14 leiligheter og kontor, næringslokaler og 
servering ble før jul godkjent i kommunen og skal etter planen stå ferdig første kvartal 2023.

Utbyggingen i Østhagan nærmer seg. Der arbeides det med en utbyggingsavtale med Kommunen.         

Grua Hageby(hadelandsparken nor) nedenfor kunstgressbanen ligger litt i dvale.

Det kommer et nytt boligfelt Øvre Vollstad med ca 45 tomter/boliger som forventes å komme ut i 
markedet i 2022. Det jobbes med flere større boligfelt på Grua.

Hadelandsparken og Hadelandsporten forventes og komme i mål med detaljreguleringen sommeren 2022.
Markedsføringen av område vil da begynne og det er flere aktører som har vist interesse.

Det vil skje utrolig mye på Grua også i 2022.

MYKE TRAFIKANTER // GRUPPELEDER: HELENE ENGER 

Gruppa består av Torunn Bjerke, Gunnar Meltzer, Hilde Meltzer, Ståle Nauste-Johnsen, Terje Haakenstad, 
Jan Egil Jenssen, Per Ola Kinstad, Hilda Løvbakken og Helene Enger (gruppeleder)

Gruppa har hatt ett møte i 2021, begrenset både pga. koronabestemmelser og leders kapasitet. Det har 
vært kontakt via mail og telefon med noen medlemmer av gruppa i forhold til noen av våre saker.

• Revidert innspill til trafikksikkerhetsplan i Lunner kommune. Innspillene ble også innlemmet i arealpla-
nen utarbeidet for Grua.

• Fortau langs Myllavegen til Muttastien (FV 2284)

• Har hatt tett kontakt med Viken fylkeskommune for å få satt ned fart/trafikksikkerhet i hele Sveavegen 
(FV 2286.) Vi ønsker at sikkerheten til de myke trafikantene må ivaretas, når vegen skal utbedres med 
forsterking og asfaltering. Jobbet for å få med flere parter (kommunen, hytteeiere, beboere, Småtjern 
Barnehage, skolen) for å stå sterkere sammen for å få gjennomslag i Fylkeskommunen. I tillegg har vi 
også belyst saken gjennom avisen. 

• Tilspissing av krysset Sveavegen/Voldstadbakken. 

• Adkomstvei mellom Spartacus og Kiwi.

• Busskur FV 2300 Hadelandsvegen.

• Fartshindringer ved innkjøring til Skoleberget.

• Jobbet for å sikre mot utkjøring fra Konvallvegen og ut i gangfeltet i Myllavegen.

De fleste sakene er ikke avsluttet og vil bli jobbet videre med.

MILJØ (TIDL. FORSKJØNNING/ BEVARING/ SKOLE/ IDRETT) // GRUPPELEDER: INGER BERGE 

Gruppa har bestått av Grete og Trond Hansgaard, Tron Halvorsen, Kai Kjeldsrud, Laila Asak, Stian Godli, 
Inger og Dag Berge. Geir Syvertsen måtte gi seg av helsemessige årsaker. Tusen takk til Geir for den 
innsatsen han har nedlagt i Miljøgruppa.

SKOLEPARKEN: Gruppa har delt på å klippe gresset i parken gjennom hele sommer-sesongen. Vi har satt 
opp en sittegruppe øverst i parken med fin utsikt over all aktivitet. Plassen ble først renset for torv og 
humus, påkjørt pukk, planert og til slutt fylt inntil med subbus og matjord og til sådd langs kantene, slik 
at ikke pukken skal rase ut. Vi har spavendt og lukt barkområdene under apparatene i Tufteparken. Det 
er inngått et samarbeide med leder i GUIL om å oppgradere skatebanen til en rullebane med elementer i 
sement. Leder Are Sparby har tatt kontakt med konsulent som lager forslag til utforming av rullebanen. 
Vi har også hatt samarbeide med GUIL om forslag til turmål i “Aktiv på Grua” og gitt litt historikk om tur-
målet. Etterveksten på området mellom Sagveien og Hadelandsveien er kuttet med ryddesag.

OMRÅDET VED BUTIKKBAKKEN – “GRUAPARKEN”: Det ble hogd en god del flere trær i den fremtidige 
parken, som ble lagt ut som ved som folk kunne hente. All veden forsvant. 

SVEA BADESTRAND: Gruppa deltok på sensommeren på dugnad med å spre ut jord og så til store deler av 
området med gressplen. 

NYSETER NATUR- OG KULTURSTI: Gruppa har vært pådrivere for at denne skal fornyes og oppgraderes. 
Samarbeide er innledet med Randsfjordmuseene, Lunner Almenning, Hadelands Bergverksmuseums Ven-
neforening og Lunner kommune. Penger er søkt om og innvilget. 

Stien ble ryddet for trefall fra jerngruven og opp til strammestasjonen (ca. 35 trær). Resten av stien vil bli 
ryddet i løpet av denne våren. 

Arbeidet med å fornye tekst, bilder og design på plakatene ble startet opp. Oppgraderingen av kulturstien 
er planlagt ferdig før sommeren 2022.

Miljøgruppa nedla et betydelig arbeid med å innstille Leif Koch til Lunner kommunes miljøpris 2021. Han 
fikk prisen meget velfortjent.

GRUAKALENDEREN. Gruppa har deltatt i salget av kalenderen i desember.

MARKEDSFØRING OG KULTUR // GRUPPELEDER: CHRISTINE BJERKE BRUSTAD

Korona-pandemien har dette året også preget denne gruppen. Vi har derfor valgt å utsette planlegging av 
arrangementer til forholdene er mere stabile. Det har derfor vært noe, men lite aktivitet i gruppen.  

Vi har bistått med skjema og plakater til underskriftskampanjen i forbindelse med nedleggelsen av 
fysioterapi-tilbudet på Grua. 

Laget kartutsnitt som ble sendt til kommunen i forbindelse med «Strategiplan for eiendom og infrastruktur 
2020-2040».

Vi har levert design til årets julegrantenning. Et samarbeid med Idrettslaget, Grendelaget, Grua Torg, 
Grua Utekino og GU. 

Torunn gjorde i år en kjempeinnsats med å innhente bilder, historie og sponsorer til Gruakalenderen. Vi 
trykket 250 stk og alle ble revet unna på kort tid. Det er veldig gøy at dette er så godt mottatt. Og vi er 
allerede i gang med 2023 kalenderen og oppfordrer alle som har bilder om å ta kontakt med Christine (922 
24 680) eller Torunn (922 31 419). 

Det er mye som vil skje på Grua det neste året og nå som restriksjonene er minimale kan vi endelig 
begynne å jobbe med aktiviteter. Følg med på Facebook!



Leif Grenager Koch mottok Lunner kommune sin miljøpris for 2021  
for sitt miljøengasjement i ulike lag og foreninger og 

 sin gode formidlingsevne når det gjelder natur og miljø

- VI GRATULERER!

Foto: Lunner kommune


